
Zápisnica zo 6. (neplánovaného) zasadnutia M estskej  r ady vo Svidníku,
konaného 2. j úna 2015 v zasadacej  miestnosti M estského úr adu vo Svidníku

Prítomní: 

Prízvaní:

Progr am:

1. Otvor enie

I ng. Ján H olodnák

Ing. Ján H olodnák

Ing. Ján Holodnák, primátor

Poslanci MsZ:

1. Peter Pilip, zástupca primátora mesta
2. Mgr. Kamil Benko, clen mestskej rady
3. Mgr. Marcela Ivancová, clenka mestskej rady
4. Mgr. Vladimír Kalinák, clen mestskej rady
5. Mgr. Pavel Olejár, clen mestskej rady

vid  prezencná listina

1. Otvorenie

a) Schválenie programu rokovania mestskej rady

b) Urcenie zapisovatel a
2. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Svidník

3. Zásady rozpoctového hospodárenia mesta Svidník

4. Záver

, primátor mesta

- otvoril a viedol rokovanie mestskej rady,
- konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci clenovia mestskej rady.

a) Schválenie programu rokovania mestskej rady

, primátor mesta

- informoval o programe rokovania, ktorý požiadal doplnit  o informáciu od p. Kucera,

- k návrhu programu rokovania neboli vznesené žiadne pripomienky,
- clenovia mestskej rady schválili predložený návrh program rokovania.
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b) Urcenie zapisovatel a

, primátor mesta

-  za zapisovatelku urcil Annu Vaškovú.

K tomuto bodu clenovia mestskej rady hlasovaním prijali uznesenie c. 48/2015,

ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

obcan mesta

- požiadal zvážit  možnost vystúpenia Igora Kucera v rámci kultúrneho programu pocas osláv 

  Dní Svidníka.

, primátor mesta

- mestskú radu som zvolal na základe požiadania Mgr. Olejára a Mgr. Kalináka,

  preto odovzdávam im slovo.

poslanec

- 5. mája 2015 na MsZ sme schválili dodatok c. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania

  s majetkom mesta Svidník a dodatok c. 1 k Zásadám rozpoctového hospodárenia mesta

  Svidník a na stránke mesta je uvedený ako dodatok c. 2. 

Reagoval: prednosta MsÚ
- ked že dodatok c. 1 k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Svidník už

  bol schválený, preto sa precísloval na dodatok c. 2, 

- z právneho hl adiska je to v poriadku. 

poslanec

- po prijatí týchto dodatkov sme si boli vedomí toho, že sú to zásadné veci, ktoré sa udiali voci
  týmto zásadám a zrejme prinesú aj väcší nápor na nás poslancov,

- prešiel urcitý cas a na naše pocudovanie nic sa nedeje, aj ked  minulý týžden na školení

  bolo deklarované, že je to problém,

- my sme pripravení rokovat a vysvetlit  si, co tie dodatky spôsobili, 
- máme aj také skúsenosti z praxe, že už dochádza k ich porušeniam,

- trápi nás aj tá skutocnost , že boli prijaté dve rozpoctové opatrenia primátora mesta

  a poslanci MsZ neboli o tom informovaní.

Ing. Ján H olodnák

M gr . Vladimír  K ucer , 

2. Zásady hospodár enia a nakladania s majetkom mesta Svidník

I ng. Ján H olodnák

M gr . Pavel Olej ár , 

M gr . Vladimír  Šandala, 

M gr . Pavel Olej ár , 
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poslanec

- bola podpísaná nejaká objednávka od posledného zasadnutia MsZ v hodnote nad 1000 EUR?

Reagoval: vedúci OFaSM MsÚ

- informácia o prijatých rozpoctových opatreniach primátora mesta sa vždy podávala

  ústne na riadnom zasadnutí MsR a písomne na riadnom zasadnutí MsZ,

- prijaté prvé rozpoctové opatrenie primátora mesta bolo predložené na rokovanie poslancom 
  MsZ na riadnom zasadnutí MsZ dna 11. marca 2015, na ktorom boli stiahnuté materiály

  z rokovania,

- o druhom rozpoctovom opatrení primátora mesta prijatom 30. apríla 2015 budú poslanci MsZ

  informovaní na najbližšom riadnom zasadnutí MsZ, 

- osobne som preveril všetky vystavené objednávky po dátume 5. máj 2015 a nezistil som, 

  aby došlo k porušeniu schváleného dodatku k Zásadám hospodárenia s majetkom mesta 
  Svidník v oblasti nákupu majetku nad 1000 EUR, 

- zásady hospodárenia s majetkom mesta Svidník sa netýkajú služieb. 

Reagoval: poslanec

- je pravda, že dna 11. marca 2015 boli stiahnuté z rokovania materiály, ale bol priestor, aby

  sa podala informácia o prijatom prvom rozpoctovom opatrení primátora mesta na zasadnutí

  MsZ, ked  sa schval ovala prvá zmena rozpoctu mesta,

- brzdia schválené dodatky chod mesta?

Reagoval: vedúci OFaSM MsÚ

- schválené dodatky chod mesta trochu brzdia pri obmedzených rozpoctových opatreniach

  primátora mesta a taktiež školy majú problém pri uzatváraní nájomných zmlúv na dobu urcitú.

poslanec

- zasa nastáva taký trend, že cerpáme z fondu drevín?

Reagoval: vedúci OFaSM MsÚ
- nejedná sa o fond drevín, ale úcet drevín,

- úcet drevín majú aj okolité mesta a nikto s tým nemá problém,

- financné prostriedky z úctu drevín cerpáme v súlade so zákonom, tieto zdroje sa môžu použit  
  na hocijaký úcel, ale pocas rozpoctového roka sa musia na tento úcet vrátit . 

poslanec

- do budúcna, v najbližších 3,5 funkcného volebného roka, co nám to prinesie, kde môže nastat

  problém, aby sme tomu predišli a hl adali cestu k sebe a nie od seba?

M gr . Vladimír  K alinák, 

I ng. Nikolaj  Vlcinov, 

M gr . Pavel Olejár , 

I ng. Nikolaj  Vlcinov, 

M gr . Pavel Olej ár , 

I ng. Nikolaj  Vlcinov, 

M gr . Vladimír  K alinák, 
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Reagoval: vedúci OFaSM MsÚ

- problém by mohol nastat v prípade nejakej havarijnej situácie. 

Reagoval: prednosta MsÚ

- problém vidíme zo strany škôl pri uzatváraní nájomných zmlúv na dobu urcitú

  a v rozpoctových opatreniach primátora mesta. 

poslanec

- žiadam hlavného kontrolóra, aby vykonal inventúru pokladne od zaciatku roka a pripravil

  správu na d alšie zasadnutie mestskej rady.

Reagoval: prednosta MsÚ

- v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení hlavný kontrolór

  vykoná kontrolu ak ho o to požiada mestské zastupitel stvo.

primátor

- s nájomnými zmluvami nikdy nebol problém,

- doteraz všetky lukratívnejšie a zložitejšie nájomné zmluvy sa prerokovávali na MsZ

  a na ostatné boli vypísané výberové konania,

- problém je v nedôvere.

Reagoval: poslanec

- je to presne o nedôvere, 

- je vel ká neúcta k poslancom MsZ, ked  tu boli partneri z našich družobných miest a primátor 

  mesta nezvolal slávnostné zasadnutie MsZ, aby sme sa mohli stretnút  s partnermi. 

Reagoval: primátor

- v minulosti sa nikdy nezvolávalo mestské zastupitel stvo k stretnutiu s partnermi 

  z družobných miest. 

zástupca primátora

- požiadal ma poslanec Ždinak, aby sa zasadnutia MsZ konali v poobednajších hodinách. 

K tomuto bodu clenovia mestskej rady hlasovaním prijali uznesenie c. 49/2015,

ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Pripomienky k tomuto bodu sú podchytené pri prerokovávaní bodu c. 2.

I ng. Nikolaj  Vlcinov, 

M gr . Vladimír  Šandala, 

M gr . Pavel Olej ár , 

M gr . Vladimír  Šandala, 

I ng. Ján H olodnák, 

M gr . Pavel Olejár , 

I ng. Ján Holodnák, 

Peter Pilip, 

3. Zásady r ozpoctového hospodár enia mesta Svidník



5

K tomuto bodu clenovia mestskej rady hlasovaním prijali uznesenie c. 50/2015,

ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

, primátor mesta

- pod akoval prítomným za úcast  a zasadnutie mestskej rady o 15.00 hod. ukoncil.

Zapisovatel ka: 

…........................................................      
                                      

  

4. Záver

I ng. Ján H olodnák

Anna Vašková

      Ing. Ján Holodnák
pr imátor
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